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választ igénylőkérdésaz Országgyűlés Elnökének

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni annak érdekében, hogy Balástyáról a német hulladékot mielőbb
elszállítsák? ”

címmel a Házszabály 91 . ,¢-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Évekkel ezelőtt mintegy 4000 tonna háztartási hulladék érkezett Magyarországr a
Németországból . Az ügyben érintett Bajorország és Baden-Württenberg tartomány a ma i
napig nem szállította vissza maradéktalanul ezt a szemétmennyiséget . Az országgyű lés i
egyéni választókerületemben található Balástyán a mai napig 20 tonnányi néme t
importszemét vár sorsára .

Kérdezem tehát Miniszter úrtól : mit kíván tenni annak érdekében, hogy Balástyáról a néme t
hulladékot miel őbb elszállítsák ?

Várom válaszát !
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